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Närvarande var 

Enköpings BS Sture Wiman, Robin Holmqvist 

EPBK Katarina Wiklander 

Märsta BK Göran Thunander, Inge Corse 

PBF Uppsala Hans Börling 

Rimbo BK Joanna Tenggren, Kjell Simonsson 

Sigtuna BS Göran Tibell, Anki Arvmyren 

Uppsalabridgen Rolf Westman, Joakim Möller, Rein Jakoby, 

 Gudrun Jonsson 

Väddö BK Jim Nilsson 

Väsbybridgen Gunnar Allard 

Väsbypensionärerna Gunnar Hovsenius 

Svenska BF Martin Löfgren 

Upplands BF Linnea Edlund 

SISU Anton Wallgren 

 

Välkommen och presentation 

Linnea hälsade välkommen och noterade med glädje att så många klubbar 
hörsammat kallelsen till denna klubbträff. Därefter gick vi varvet runt och 
presenterade oss. 

 

SBF:s ordförande informerade 

Martin Löfgren gjorde en ”Sverigeresa” inför försöket att bli SBF:s ordförande. 

SBF:s organisation presenterades (se bifogad PP-presentation). Endat en 
person kvarstår från den tidigare styrelsen. 

Det är fem (5) mästerskap för våra landslag under 2020. Intäkterna behöver 
förstärkas. 

 

Input från oss på Martins frågor 

Positiva faktorer inom UBF är 

- vi planerar regelbundna klubbträffar 

- vi har i delar av distriktet haft klubbutbyte i form av klubbmatcher 

 

Vi kan inom UBF bli bättre på 

- att ha ett positivt bemötande vid bridgebordet 

- att genomföra nivåanpassade tävlingar 

- att sammanföra nybörjargruppen efter utbildning, t.ex. klubbmatcher 

- att förstå att pensionärer oftast prioriterar social kontakt 

- att genomföra tävlingar med mentor till en nybörjare och att välja 
mentorer som är lämpade för uppgiften 

- att öka kommunikationen med kommunerna när det gäller bridge för 
såväl pensionärer som ungdomar. Lokalfrågan är ett orosmoln 
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Hur kan vi förbättra bridgens ”image” i Uppland 

- jobba på att få bort pensionärsstämpeln 

- jobba på att få bort ”töntstämpeln” 

- använda digitala och sociala medier mer aktivt 

 

Tips till klubb som håller på att ”dö ut” 

- det har varit positivt att starta 4-mannaspel 

 

Områden där junior- och rekryteringskonsulent kan vara till hjälp 

- vid planerad juniorsatsning i Rimbo och Norrtälje 

 

Finns ort i Uppland som vill vara med i projekt ”Juniorlådan” 

- såväl Rimbo som Norrtälje är intresserade 

 

UBF informerade 

Linnea och Kjell presenterade en del från UBF:s sida. Se bifogad PP-
presentation inklusive några bilder. 

 

SISU informerade 

Anton Wallgren från SISU informerade. 

 SISU är till för föreningslivet där SBF ingår 

 Registrera klubben via länk som SISU översänt 

 SISU kan erbjuda utbildning för att utbilda 

 SISU kan också bidra med fackkunskap inom t.ex. HR 

 SISU kan hjälpa oss med utbildning i hur vi bemöter ungdomar liksom 
vad det innebär att vara mentor. Sådana utbildningar kan lämpligast 
genomföras som temakvällar. 

 

Länk till mer om SISU https://www.svenskbridge.se/nyheter/53902 

 

 

Klubbarnas synpunkter 

 Flera efterlyste en distriktsgemensam utbildning i Ruter och BM. 

 Det finns ingen motsättning mellan att rekrytera pensionärer eller 
ungdomar. Vi behöver båda. 

 Vi behöver utbilda oss i bemötande av och mentorskap för nybörjare 

 Nybörjarkurser bör relativt omgående följas upp med en anpassad 
bridgeverksamhet för kursdeltagarna. 

 Utbyte mellan distriktets nybörjare bör kunna genomföras. Att mötas i en 
klubbmatch kan vara ett bra sätt. 
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Avslutning 

Träffen avslutades och Linnea framförde ett tack till såväl Martin Löfgren, 
Anton Wallgen som till klubbrepresentanterna. 

 

Anteckningar gjorda efter bästa förmåga 

[Kjell Simonsson] 
 


